
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 30. marts 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 747

Vil ministeren redegøre for, hvorfor ministeriet først sendte ansøgningerne om placerin-

gstilladelser til havbrug i høring cirka 1,5 år efter, at de var indsendt af havbrugsvirksom-

hederne primo 2018 og først efter ministerens presseoptræden med Danmarks Sportsfi-

skerforbund og Danmarks Naturfredningsforening den 26. august 2019?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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